
Referat 

Lokalrådsmøde 2. oktober 2014  

Rødegaard 

Afbud fra Birgitte. 

 Referat fra mødet den 11. september godkendt. 

 Repræsentanter fra lokalrådet har haft møde med Trafikudvalget. Herfra deltog Flemming 

Christensen og Frank Borch. Trafiksikkerhed på specielt Møllegårdsvej og Dybdalen specielt drøftet. 

Vurderingen er, at Teknisk Udvalg er lydhøre overfor lokalrådets ønsker. Mere end 100 kommunale 

ønsker omkring trafiksikkerhed gør, at ”uheldslisten” (fra 2006) afgør, hvor der sættes ind. Nok 

størst chance for at få etableret bump på Dybdalen. Der er i hvert fald lukket en dør op. 

 Kloakdæksler. Kritikken blev taget til efterretning og accepteret som et praj. Alle kan give 

kommunen et sådant på kommunens hjemmeside. 

 Baneområdet. Området har status som skovområde. Kommunen har vedligeholdelsen, der foregår 

meget nødtørftigt. Også et ønske om snerydning og vedligehold bag Rødegaard. 

 Resendalvej. Der resterer 4 af 5 klagepunkter. Det ene er afgjort til kommunens fordel. 

 Majken har været i kontakt med Sara (praktikant) om undersøgelse omkring lokalråd. Afventer 

egentlig godkendelse af projektet. Majken har også skrevet en mail til de evt. kommende borgere 

omkring Jyllandsringen. Der er ikke sket mere i den sag. 

 Der er udarbejdet tegninger omkring kommende renovering/byggeri på skolen. Skolelederen har 

oplyst, at der vil blive afholdt et møde på skolen, hvor interesserede kan se og høre om planerne. 

 Der har været et konstruktivt møde omkring Byportalen, der har en god økonomi (40.000 kr.) Der 

var fra de fremmødte enighed om at forsøge at beholde Byportalen. 3 resursepersoner – bl.a. den 

nuværende dygtige webmaster vil gerne fortsætte.En fra lokalrådet skal indgå i et udvalg, der skal 

tilrette Byportalen, så den er nem at bruge for alle. Lokalrådet var enige om at den nye situation, 

hvor Linå, Mollerup og Hårup er en del af de lokale landkort, bør medføre, at disse tre byer 

figurerer på Byportalen. Lokalrådet valgte enstemmigt Majken til at gå ind i udvalget. 

 Henvendelse fra fotograf Søndergaard om gamle film fra Resenbro. Formanden henvender sig til 

Søndergaard og siger, at lokalrådet finder, at de bør tilgå Lokalhistorisk Arkiv. 

 Kløverbyernes hjemmeside. Da kløverbyerne ikke findes mere, finder lokalrådet, at hjemmesiden 

lukkes.  Allan vil se på det. 

 Det nyligt afholdte møde om et omfattende fredningsforslag blev omtalt af de deltagere fra 

lokalrådet, der deltog. Det er lokalrådets opfattelse, at DN`s fredningsforslag er alt for vidtgående, 

og at forventningen er, at der ikke vil finde fredninger sted, der afgørende forhindrer nødvendige 

ændringer i områdets infrastruktur. 

 Kalle nævnte, at han har lavet en byvandring med 26 deltagere fra De Grå Pantere og skal lave en 

mindre for skolens 4. – 5. klasse den 6. oktober. Laver her aftale om det videre omkring 

skolebygning/renovering med Rikke. 

 Marcus viste en mulig skrivelse til golfklubben om ændret tilkørsel til golfbanen. Marcus tager en 

snak med golfklubben omkring dette. Er der positiv melding herfra kan lokalrådet gå videre. 

 Flexture skal henvises til Byportalen. Denne kan også have oplysninger om lokale muligheder for 

overnatning mm.  

Kalle den 2. oktober 2014.  


